

APPEL à CONTRIBUTION (EN/FR)

THE VOYERIST IS SEARCHING FOR ARTISTS!

The Voyerist is searching for artists willing to tell anecdotes indirectly related to their practice. Contributors may participate by emailing a video, a text, a sound recording, an image, etc. to thevoyerist@gmail.com. Only contributions of up to 100-150 words for text or 3 minutes for audio/video will be accepted. As for the texts, the language is up to the contributor - as long as an English translation is provided. Selected artists will be notified upon receipt of their application (that must include artist's portfolio, contribution and cover image). For further information, please visit <http://the-voyerist.tumblr.com/>

THE VOYERIST RECHERCHE DES ARTISTES!

The Voyerist recherche des artistes souhaitant partager des anecdotes indirectement liées à leur pratique. Les intervenants peuvent participer en envoyant une vidéo, un texte, un enregistrement audio ou une image à l'adresse thevoyerist@gmail.com. Seules les candidatures n'excédant pas 100-150 mots pour les textes ou 3 minutes pour les enregistrements vidéo/audio seront retenues. La langue de la contribution est laissée au choix de l'artiste – à condition qu'une traduction en anglais soit prévue. Les artistes sélectionnés seront contactés dès réception de leur candidature (qui doit inclure un portfolio, la contribution quant à elle et une image qui la représente). Pour plus d'informations, veuillez vous rendre sur la page <http://the-voyerist.tumblr.com/>



The Voyerist